
3 - ACTA DE LA REUNIÓ DEL 23 DE DESEMBRE 

 
Assistents:   
 
Ileana Bladé, Joan Bech, Bernat Codina, Javier García-Serrano, Raül Marcos, Yolanda Sola i Mireia 
Udina. 
  

1.- Comentaris post-mortem primer semestre: 

Res a destacar. Els professors coincideixen en què enguany els estudiants en general són poc 

participatius preguntant dubtes però quan sel’s hi fan preguntes directes o si se’ls hi dona un temps 

previ per a raonar individualment o en grup  sí que responen. També es comenta que l’ambient a 

classe és agradable.  

 

2. - Casos especials: JST 

S’acorda ser flexibles amb els exàmens de primer semestre si aquest alumne marxa amb una plaça 

temporal de la AEMET. La coordinadora recorda que, donat l’augment de contagis COVID, cal tenir 

un pla B en el cas que algun estudiant estigui malalt o confinat durant algun examen.  

 

3. - TFMs i pràctiques 

Tot dins de la normalitat. 

 

4. Nova normativa d’avaluació. 

La coordinadora comenta que a la darrera reunió de la CAFF es va anunciar la nova normativa 

d’avaluació (http://www.ub.edu/acad/noracad/avaluacio_2020.pdf).  

 Els canvis més importants a tenir en compte són: 

- més rigor en els terminis per publicar notes de les proves i actes 

- els plans docents han d’informar del nombre de proves necessàries per qualificar 

l’assignatura i dels criteris d’avaluació amb detall 

- les proves orals que representin més del 50% de la nota final s’han de gravar 

- el plagi en qualsevol activitat avaluada implica una nota de 0 a l’assignatura 

- el professorat ha de preservar un model de cada tipus d’activitat d’avaluació segons el que 

s’estableix al pla docent de l’assignatura i una evidència d’avaluació per cada categoria de 

nota i per cada assignatura.  

 

5. - Situació COVID. Comunicat rector 

Estem a l’espera de possibles canvis en la docència o avaluació. 

 

6. - Acreditació Màster: 

Estem a l’espera de que surti la resolució que va amb retard.  

 

7. - Informe de El Mundo: 

La coordinadora comenta que no se l’ha informat de si el Màster va ser seleccionat com a uns dels 

250 millors màsters a Espanya, després de que ella redactés l’informe (considerablement detallat) 

demanat. El vicedegà ha respost que no es pot saber sense entrar a la pàgina web de El Mundo 

que és de pagament, la qual cosa sembla poc satisfactori.  

 

8. - Canvis futurs en el Pla d’Estudis 

La coordinadora recorda que pel curs que ve proposarà alguns canvis en les assignatures i el Pla 

d’Estudis per unificar continguts de radiació i estadística. Es reunirà primer amb responsables de 

les assignatures de MF, CiCC i AiTD per consensuar una proposta.  

http://www.ub.edu/acad/noracad/avaluacio_2020.pdf


També comenta que, com a part del projecte ERASMUS+ CLIMAST, es proposarà fer alguna 

assignatura o activitat transversal entre els tres Màsters, però que ara mateix no pot concretar més.  

 

9.- Torn de preguntes 

 

Es torna a comentar el tema de l’idioma durant el S2. MU ha decidit fer CA en català. En canvi, els 

alumnes que triïn fer FC o MR tindran l'opció de decidir si la volen fer en anglès, però la decisió ha 

ser unànime. Per tant, han de comunicar la seva preferència al professorat responsable abans de 

que s’obri el període de matrícula.  


